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عسکری مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی:

حل نگرانی ها در خصوص تامین خوراک با مدیریت کارآمد تا چهل سال آینده
روز گذشته، در آستانه ولادت با سعادت حضرت فاطمه زهرا(س)، جشن میلاد بانوی مهربان ویژه بانوان گرامی شرکت سنگ آهن مرکزی ایران، در سالن

همایش های آهنشهر برگزار شد.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، در این مراسم که به همت روابط عمومی شرکت و با حضور مدیرعامل، معاونین و برخی از
مسئولان برگزار شد بانوان شرکت به طرح مشکلات کاری خود پرداختند.

محمد جواد عسکری، مدیر عامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران نیز ضمن تبریک روز زن و گرامیداشت مقام مادر، در خصوص دغدغه های شرکت از
جمله خوراک و بدهی ها توضیحاتی ارائه کرد.

وی گفت: مجموعه مدیریتی شرکت در تلاش است تا شرکت را از این وضعیت نجات دهد.در حال حاضر شاید پول نباشد ولی با توجه به برکتی که
خداوند به منطقه بافق داده شرایط رو به بهبود خواهد رفت.

وی ادامه داد: با مدیریت درست و کارآمد، می توان خوراک شرکت را تامین کرد و حتی برای چهل سال آینده دغدغه خوراک نداشته باشیم.

عسکری افزود: یکی از بزرگترین اقداماتی که می تواند باعث پیشرفت شرکت شود حاکم شدن آرامش در شهر است بنابراین باید با وفاقی که مد نظر
رئیس جمهور است آرامش را در شهر حاکم کنیم.

وی تصریح کرد: در حال حاضر دغدغه ما حرکت به سوی بهبود و اصلاحکار است و انشالله بتوانیم با تلاش تیم مدیریتی، خدمات خوبی به شرکت و
همچنین شهرستان ارائه دهیم.

وی به موضوع مهاجرت پذیری شهرستان با توجه به طرح های توسعه ای هم اشاره کرد و گفت : باید شهرستان بافق توسعه های زیر ساختی را در
اولویت خود قرار دهد تا در آینده، افراد متخصص و نیروهای کارآمد که به شهرستان بافق می آیند با کمبود تامین مسکن. بهداشت و آموزش و...

مواجه نشوند.


